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Karel Medvěd Fait 

V téhle rubrice najdeme rozhovory 
s kamarády, vodáky, skauty, kteří se zapsali 
do našeho podvědomí a srdce opravdu 

silným písmem. A začínáme rozhovorem 
s nám velmi dobře známým Méďou. 

Ahoj bratře, kromě velké podobnosti nás poutá také přátelství a rok jsme spolu 
tvořili bezva posádku na ČPV. Proto bych se Tě rád zeptal, jak ses vlastně 
dostal k vodě? 

To mě přitáhli kamarádi z Radobyčic. Byla to taková pánská pivní turistika po 
Úhlavě. Jeli jsme úsek ze Švihova do Radobyčic. 

Kolik Ti bylo tenkrát let? 

Ty jo, hluboce vzpomínám…. (Vendy pohotově tvrdí, že 19.) Jo, jo, Vendy má 
pravdu. Bylo mi fakt 19 let. To byly časy. 

Jak ses dostal do Kotvy? 

Jezdil jsem v tu dobu na vodu s kamarády z Holýšova a jeden kamarád znal Kaštana. 
Potkal jsem ho na Otavě a dohodli jsme se, že od září pak začne do Kotvy chodit 
Kody, kterej byl v tu dobu suchozemec. Byl to duben 2006. 

Co Tě v Kotvě pořád drží? 

Člověče, to je jasný. Parta a kolektiv. 

Co se Ti teda v naší doudlevecký 
klubovně líbí? 

Jasně voda, no prostě všechno kolem řeky. 
Teda kromě hromádek na břehu…. 

No a na co se těšíš s Kotvou v roce 2010? 

Na to samý jako doposud. No prostě pořád 
to samý. 

No a co tábor? 

Těším se jak blázen. Líbil by se mi i tejden puťák. Taková malá změna. 

Díky a ahoj. 

S Medvědem rozmlouval Žabák. Už teď se těšte na rozhovor s hvězdou Kotvy 
v příštím čísle Peřeje. Své návrhy, s kým by rozhovor v Peřeji měl být, zasílejte na 

žabí mail (ales.skrivan@seznam.cz). Díky. 


